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Από το υπ’ αριθ. 9/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 242/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση έκτακτης οικονομικής ενίσχυσης του 
Πανημαθιακού Αθλητικού Συλλόγου 
ΟΚΙΝΑΟΥΑ ΤΕ ΤΑΙ ΚΑΡΑΤΕ ΝΤΟ Βέροιας και 
ψήφιση πίστωσης. 

 
       Σήμερα 2 Απριλίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Μ. Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 29-3-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 
«Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων». 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  23 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Κ. Συμεωνίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Γ. Κάκαρης Η. Σοφιανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Σ. Παναγιωτίδης  
4. Γ.  Μιχαηλίδης Ε. Σοφιανίδης Απόντες Πρόεδροι 
5. Π. Παυλίδης   Τοπικών Συμβουλίων 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Ι. Καπετανίδης 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Β. Ρήσσου 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Ι. Ταρασίδης 
13. Κ. Τρανίδης    
14. Α. Παπαστεργίου ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας 

διάταξης συζήτηση αποχώρησε ο κ. Χ. 
Γεωργιάδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 240/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Μ. Τρανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 241/2007 
απόφασης αποχώρησε οι κ. Α. Δελαβερίδης. 

15. Χ. Σκουμπόπουλος 
16. Χ. Γεωργιάδης 
17. Β. Γιαννουλάκης 
18. Ι. Ακριβόπουλος 
19. Μ. Σακαλής 
20. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
21. Ε. Γουναράς 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 243/2007 

απόφασης αποχώρησε ο κ. Η. Σοφιανίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 246/2007 
απόφασης προσήλθε ο κ. Μ. Τρανίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Μιχαηλίδης, Ν. Μωυσιάδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 248/2007 
απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ. Μιχαηλίδης, Ν. 
Μωυσιάδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 250/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ε. Γουναράς. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 253/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 

22. Ι. Καλαϊτζίδης 
23. Γ. Ορφανιδης 

 



 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 14-3-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Με το υπ αριθ. 408/12-3-07 έγγραφό του ο Πανημαθιακός Αθλητικός 
Σύλλογος ΟΚΙΝΑΟΥΑ ΤΕ ΤΑΙ ΚΑΡΑΤΕ ΝΤΟ Βέροιας μας ενημερώνει ότι την 
Κυριακή 22 Απριλίου διοργανώνει στο ΄΄Φιλίππειο΄΄ κλειστό γυμναστήριο τους 
Πανελλήνιους περιφερειακούς αγώνες καράτε εφήβων νεανίδων και νέων ανδρών και 
γυναικών συνολικού κόστους € 6.000,00 και ζητά από το Δήμο μας έκτακτη 
οικονομική του ενίσχυση για την κάλυψη μέρους των δαπανών της παραπάνω 
εκδήλωσης.  

Με τις διατάξεις της παρ.1 του άρθρου 202 του N 3463/2006  προβλέπεται ότι 
: «Με απόφαση του δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου είναι δυνατή η παροχή 
χρηματικών επιχορηγήσεων σε νομικά πρόσωπα δημοσίου δικαίου, περιλαμβανομένων 
και των εκκλησιαστικών, σε αθλητικούς και πολιτιστικούς συλλόγους, που έχουν την 
έδρα τους εντός των διοικητικών ορίων του Δήμου ή της Κοινότητας, σε τοπικά 
παραρτήματα οργανώσεων πανελλήνιας δράσης, που αναπτύσσουν κοινωνική και 
πολιτιστική δραστηριότητα, καθώς και σε πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
εργαζομένων στους οικείους Δήμους ή Κοινότητες για την πραγματοποίηση κοινωνικών 
και πολιτιστικών εκδηλώσεων. Η απόφαση λαμβάνεται εφόσον έχει εγγραφεί σχετική 
πίστωση στον οικείο προϋπολογισμό για το σκοπό αυτόν, που σε καμιά περίπτωση δεν 
μπορεί να υπερβαίνει το ένα και μισό εκατοστό (1,5%) των τακτικών εσόδων του….» 
         Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος  έτους και στον K.A. 00/6734 « 
Επιχορηγήσεις σε αθλητικούς συλλόγους και σωματεία » υπάρχει γραμμένη σχετική 
πίστωση ύψους  € 40.000,00 με σημερινό υπόλοιπο € 40.000,00        

Ύστερα  από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει για την έγκριση ή μη της έκτακτης οικονομικής ενίσχυσης του 
Πανημαθιακού Αθλητικού Συλλόγου ΟΚΙΝΑΟΥΑ ΤΕ ΤΑΙ ΚΑΡΑΤΕ ΝΤΟ Βέροιας, 
ψηφίζοντας τις σχετικές πιστώσεις σε βάρος του Κ.Α. του προϋπολογισμού του 
Δήμου τρέχοντος έτους. 
 Επίσης έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 22-3-2007 εισήγηση της 
επιτροπής Αθλητισμού & Νεολαίας του Δ.Σ., με την οποία αυτή εισηγείται ομόφωνα 
την οικονομική ενίσχυση του Πανημαθιακού Αθλητικού Συλλόγου Καράτε με το 
ποσό των € 500,00. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Δήμαρχος: Υπάρχει ένα αίτημα του Πανημαθιακού Συλλόγου Καράτε για μία 
έκτακτη οικονομική ενίσχυση, για μία διοργάνωση που πρόκειται να γίνει στη 
Βέροια, την Κυριακή 22 Απριλίου στο Φιλίππειο και πρόκειται για πανελλήνιους 
περιφερειακούς αγώνες καράτε εφήβων - νεανίδων και νέων, ανδρών και γυναικών, 
που συνολικά θα στοιχίσει 6.000 ευρώ. Ζητάνε την οικονομική συμβολή του Δήμου 
σ΄ αυτό. Η αρμόδια επιτροπή προτείνει 500 ευρώ αλλά παρότι δεν μου αρέσει να μην 
αποδεχόμαστε τις εισηγήσεις των επιτροπών και παρότι ο κωδικός είναι ιδιαίτερα 
φτωχός, θα μου επιτρέψετε να πω ότι θα μπορούσαμε να δώσουμε 1.000 ευρώ γιατί 
πήρανε και χρυσό πανευρωπαϊκό. 

Σκουμπόπουλος: Επειδή είχαμε πανευρωπαϊκό χρυσό κε Πρόεδρε, εγώ θα 
προτείνω 2.000 ευρώ. 

Σακαλής: Είναι γνωστή η προσφορά και δραστηριότητα του Πανημαθιακού 
Αθλητικού Συλλόγου Καράτε της πόλης μας και κάθε χρόνο διοργανώνει με μεγάλη 
επιτυχία αγώνες. Πράγματι ο σύλλογος έχει μεγάλες διακρίσεις και πολύ σωστά 
ειπώθηκε ότι πρόσφατα αθλητής του συλλόγου κατέκτησε το πανευρωπαϊκό 
πρωτάθλημα και μάλιστα είχατε την τιμή και τύχη να φωτογραφηθείτε με τον 



ανάλογο αθλητή εδώ στο Δημαρχείο. Πιστεύω ότι τα 500 ευρώ είναι πολύ λίγα γι’ 
αυτόν τον σύλλογο και γι’ αυτό προτείνω κι εγώ 2.000 ευρώ. 

Ορφανίδης: Εγώ δεν θα προτείνω γιατί ούτε τσιγκούνης θέλω να γίνω, ούτε 
χουβαρντάς. Πήρα τον λόγο για έναν και μόνο σκοπό. Κάποια στιγμή, στην αρχή του 
δημοτικού συμβουλίου, είπα ότι βαρέθηκα και τις δύο παρατάξεις. Ο κ. Μιχαηλίδης, 
όταν ήταν αντιπολίτευση, ήταν πολύ χουβαρντάς, 2, 3, 5 10 τα έδινε. Βλέπω τώρα ότι 
αλλάζει το σενάριο και ο κ. Σκουμπόπουλος και η παράταξή του δείχνουν ότι θέλουν 
να δώσουν. Εγώ θέλω να επισημάνω ένα πράγμα. Κάποτε λέγαμε να καταγράψουμε 
τους πολιτιστικούς συλλόγους και τους συλλόγους που πρέπει να χρηματοδοτούμε 
κάτι που δεν έγινε ποτέ. Σήμερα λέμε ότι έχουμε 60 και βλέπουμε πόσοι και τι θα μας 
ζητήσουν. Υπάρχει ο κίνδυνος, όπως γινόταν και στο παρελθόν που δίναμε σε 
συλλόγους που δεν είχαν μεγάλη δραστηριότητα και αποκλείαμε ή δίναμε μικρά 
ποσά σε συλλόγους που ήταν η βάση των δραστηριοτήτων στη Βέροια. Αρα λοιπόν 
καταγράψτε τους συλλόγους, καταγράψτε τις δυνατότητες και δραστηριότητές τους 
έτσι ώστε να έχουμε τουλάχιστον μία αξιοκρατία σ΄ αυτό που λέγεται βοήθεια και 
συνεργασία μ΄ αυτούς τους συλλόγους. 

Μιχαηλίδης: Χαίρομαι ιδιαίτερα κε Πρόεδρε γιατί ακούω πράγματα που τα 
έλεγα κι εγώ αλλά κάτω από μία άλλη οπτική γωνία. Πρώτα να διαβεβαιώσω τον κ. 
Ορφανίδη ότι αυτό που δεν έκαναν οι παλαιότερες διοικήσεις έγινε μέσα σε τρεις 
μήνες. Εγινε πλήρης καταγραφή, με όλα τα στοιχεία, όλων των αθλητικών συλλόγων 
κάτι που θα δείτε στην πορεία, όταν θα έρθει τακτικό θέμα των επιχορηγήσεων. Δεν 
προσέξατε ότι αυτό το αίτημα εντάσσεται στις έκτακτες οικονομικές ενισχύσεις και 
όπως πολύ σωστά έλεγε τότε ο κ. Σακαλής, κι απορώ πότε έλεγε αλήθεια τώρα ή 
τότε, πρώτα δίνει ο κόσμος τις τακτικές επιχορηγήσεις και ό,τι απομείνει δίνει και 
στις έκτακτες. Αρα λοιπόν κε Σακαλή, που λείπατε εκείνη την ημέρα της 
συνεδρίασης της επιτροπής, πήραμε ομόφωνη απόφαση με το σκεπτικό να 
εξαντληθούν πρώτα οι τακτικές επιχορηγήσεις σε όλους και μετά, ό,τι απομείνει, θα 
το δώσουμε πλουσιοπάροχα. Επειδή όμως πρόκειται για συγκεκριμένη διοργάνωση, 
μη βιαστούμε και κάνουμε μεγάλες δρασκελιές, ας δώσουμε λίγα χρήματα για να 
μπορέσουμε να συνεχίσουμε. Νομίζω ότι ορθώς η επιτροπή αποφάσισε να δοθούν 
προς το παρόν αυτά τα χρήματα, κάτι που δεν σημαίνει ότι μειώνουμε την ιστορία 
του συλλόγου ή την πολιτιστική του δραστηριότητα ή αυτά που πρόσφερε στην πόλη 
ή αν θέλετε και το μέγιστο γεγονός της πανευρωπαϊκής χρυσής διάκρισης. Ισα-ίσα 
τον τιμούμε και τον εκτιμούμε γι’ αυτά που προσφέρει στην πόλη και στον 
αθλητισμό. Δεν είναι δυνατόν όμως σήμερα να δώσουμε παραπάνω χρήματα, όταν 
δεν έχουν δοθεί ακόμη χρήματα των τακτικών επιχορηγήσεων. Ας γίνει πρώτα όλη 
αυτή η διανομή και μετά να κουβεντιάσουμε και ό,τι έκτακτο υπάρχει να το 
διανείμουμε. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Σακαλής: Πρώτα η κα Δήμαρχος σας «καπέλωσε» με τα 500 ευρώ να γίνουν 

1000 ευρώ. Πάντα έρχονταν έκτακτα θέματα, πριν την τακτική επιχορήγηση και 
ειδικά ο συγκεκριμένος σύλλογος, κάθε χρόνο αυτή την εποχή, κάνει αυτές τις 
εκδηλώσεις. Επομένως  θα έπρεπε να επισπευσθούν και να δοθούν οι τακτικές 
επιχορηγήσεις πιο μπροστά ούτως ώστε να δοθούν μετά οι έκτακτες και μετά να πείτε 
αυτά που είπατε. Αυτή τη στιγμή προέχει, γιατί είναι έκτακτο το γεγονός, γίνονται 
αυτοί οι αγώνες κάθε χρόνο και γι’ αυτό ζητάνε κι αυτό το ποσόν. Είπατε ότι 
πλειοδοτούμε αλλά αν δείτε τα περυσινά στοιχεία θα δείτε πόσο κοντά είμαστε σ΄ 
αυτά που δίναμε. Εμείς κάναμε και κάτι που πιστεύω κι εσείς να κάνετε, δηλ. όλους 
τους συλλόγους, πολιτιστικούς ή αθλητικούς, τους κατατάσσαμε ανάλογα με τις 
δραστηριότητες που έχουν και πρέπει να πάρουν και τ΄ ανάλογα χρήματα. Πιστεύω 
ότι αυτό το ποσόν που προτείνουμε είναι μέσα στις δυνατότητες. 

Μιχαηλίδης: Η κα Δήμαρχος θα με καπέλωνε κε Σακαλή, αν τυχόν ψήφιζα 
την πρότασή της. Όπως καταλαβαίνετε ήμουν σαφέστατος, ότι αυτή ήταν η άποψη 



της επιτροπής κι αυτήν θα ψηφίσω. Αλλοι, σε προηγούμενη τετραετία, είχαν άλλη 
άποψη στην επιτροπή και μετά την εισήγηση του Δημάρχου άλλαζαν τις εισηγήσεις 
τους. Εκείνο ήταν καπέλωμα αλλά όχι αυτό. Εμμέσως πλην σαφώς κε Σακαλή 
παραδέχεστε ότι είχατε καπελωθεί την προηγούμενη τετραετία. Οσον αφορά για τους 
συλλόγους που λέτε ότι έχουν δραστηριότητα και έχουν παρουσιάσει έργο και πρέπει 
να χρηματοδοτηθούν, έχετε απόλυτο δίκιο. Πείτε μου κε Σακαλή το 2006, στο TAEK 
BO NTO «Πυγμή», έναν σύλλογο που γεμίζει στάδια τουλάχιστον 1000 - 2000 
θέσεων, γιατί δεν δώσατε ούτε ένα λεπτό; Δεν θέλω ν΄ αναφέρω σωματεία τώρα, 
γιατί θα θυμηθώ πάρα πολλά, αλλά σκεφτείτε ότι για το 2006 χρηματοδοτήσατε, ενώ 
πήραμε απόφαση, μόνο το 25% των σωματείων ενώ τα άλλα δεν πήραν ποτέ 
χρήματα. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Σακαλής: Για το ΤΑΕ ΚΒΟ ΝΤΟ, δεν έχω εδώ τα στοιχεία τώρα, αλλά σας 

προκαλώ με την καλή έννοια, αν το 2006 χρηματοδοτήθηκε ή όχι. Εκτός αν δεν έκανε 
καθόλου αίτηση. Αν έκανε και δεν πήρε λεφτά τότε έχετε δίκιο αλλά θέλω να το 
πείτε. 

Μιχαηλίδης: Ετσι όπως τα είπα είναι κε Σακαλή και όταν έρθει η ώρα θα το 
δείτε στους πίνακες που θα διανείμω. Εμμένω στην άποψη της επιτροπής για 500 
ευρώ. 

Δήμαρχος: Χρωστάω μία απάντηση στον κ. Σακαλή γιατί εδώ ακούστηκαν 
δύο αντικρουόμενες απόψεις. Ο κ. Σκουμπόπουλος είπε ότι δεν πρέπει να δίνω τον 
λόγο στους συναδέλφους να εισηγούνται τα θέματα αλλά από την άλλη ο κ. Σακαλής 
ισχυρίζεται ότι εγώ καπελώνω τους συναδέλφους. Επιτέλους θα ήθελα ν΄ 
αποφασίσουν οι συνάδελφοι της από εδώ πλευράς, τι τελικά τους ενοχλεί και ποιο 
τελικά είναι το πρόβλημα. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Χ. Σκουμπόπουλου για 
οικονομική ενίσχυση ποσού € 2.000,00; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 7 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Σακαλής, Μ. 
Τσιαμήτρου-Καραχατζή, Ε. Γουναράς, Ι. Καλαϊτζίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση της Δημάρχου για οικονομική 
ενίσχυση ποσού € 1.000,00; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 11 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Τ. Χατζηαθανασίου, Π. Παυλίδης, Π. Τσαπαρόπουλος, 
Σ. Μηλιόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
Α. Παπαστεργίου. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της επιτροπής; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισε ο σύμβουλος Γ. Μιχαηλίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 14-3-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την από 12-3-2007 αίτηση του Πανημαθιακού Αθλητικού Συλλόγου ΟΚΙΝΑΟΥΑ 
ΤΕ ΤΑΙ ΚΑΡΑΤΕ ΝΤΟ Βέροιας. 
3.- Την από 22-3-2007 εισήγηση της επιτροπής Αθλητισμού & Νεολαίας του Δ.Σ. 
4.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2007 και στον Κ.Α 00/6734 
«Επιχορηγήσεις σε Αθλητικούς Συλλόγους & Σωματεία» υπάρχει γραμμένη σχετική 
πίστωση. 
5.- Τις απόψεις και προτάσεις της Δημάρχου και των δημ. συμβούλων, όπως αυτές 
αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας.  
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 202 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 



Α) Εγκρίνει την έκτακτη οικονομική ενίσχυση του Πανημαθιακού Αθλητικού 
Συλλόγου ΟΚΙΝΑΟΥΑ ΤΕ ΤΑΙ ΚΑΡΑΤΕ ΝΤΟ Βέροιας, με ποσό € 1.000,00, για 
την κάλυψη μέρους της δαπάνης διοργάνωσης των πανελλήνιων περιφερειακών 
αγώνων καράτε εφήβων νεανίδων και νέων ανδρών και γυναικών, στη Βέροια στις 
22-4-2007. 
 Β) Ψηφίζει ποσό € 1.000,00 σε βάρος της πίστωσης με Κ.Α 00/6734 
«Επιχορηγήσεις σε Αθλητικούς Συλλόγους & Σωματεία» του προϋπολογισμού του 
Δήμου έτους 2007 για να διατεθεί για τον παραπάνω σκοπό. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  242 / 2007 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ι. Ακριβόπουλος 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Σακαλής 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Γουναράς 
 Α.  Τσιάρας Ι. Καλαϊτζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος Γ. Ορφανίδης 
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Τρανίδης   
 Α. Παπαστεργίου   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ     
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Η. Σοφιανίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  4-4-2007 
Η Δήμαρχος 

 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ  

 


